



2019 Spanish Programme (Early Learners)

● Course Introduction

Saturday School is excited to offer children aged 5-10 the opportunity to join our Early Learners Spanish course. Spanish is one of the three top spoken languages in the world, therefore in line with our mission statement of 'Leadership for a Better World' we are pleased to provide the opportunity to give students the introductory tools which can be developed, to communicate with an ever-changing global market.

We offer Spanish classes for children taught by a specialist native Spanish teacher. In these classes, children will learn the fundamental skills needed to develop their understanding of both the Spanish language and culture, through colorful, vibrant interactive whiteboard lessons, songs and role play within a friendly and fun environment.

Children will learn through a series of topic-based lessons, which are structured and differentiated to meet the diverse range of learning styles and abilities. Each topic has a progressive organic link to the next, creating a chain of learning which is logical, comprehensive and fun!



CALENDAR

| 2019 | |
|------|---------------|
| Mar | 9, 16, 23 |
| Apr | 20, 27 |
| May | 4, 11, 18, 25 |
| Jun | 1 |

Course Profile

| | |
|-------------|---|
| Timetable | Saturday 9:00-12:00 |
| Class size | 12 students per class |
| Age group | Age 5-10 |
| Entry test | N/A |
| Total hours | 30 hours |
| Pricing | RMB 9,600 (including materials and uniform) |

Contact Details

For more information or to enroll, please contact us at: :

Email: harrowsaturdays@harrowbeijing.cn

Tel: (8610) 64448900-6851

Website: www.harrowbeijing.cn



2019 西班牙语课程（入门级）

课程简介

周六学校很高兴为 5-10 岁的孩子提供学习西班牙语入门级课程的机会。由于西班牙语是世界三大应用语言之一，基于哈罗北京“为未来世界培养具有领导力的人才”的使命宣言，我们很愿意为学生教授西班牙语，作为未来发展和交流的入门工具，以适应不断变化的全球市场。

我们的西班牙课程将由西班牙籍的专业西班牙语教师授课。在这些课程中，我们将通过丰富多彩，充满活力的交互式白板课程，歌曲和角色扮演，在友好和有趣的环境中培养学生们对西班牙语和文化的理解所需的基本技能。

学生们将通过一系列基于主题的课程进行学习，课程安排既系统，又有差异化，可以满足各种学习风格和能力。每个主题之间都有有机的联系，便于创建一个有逻辑的，全面和有趣的学习链！



课程概况

| | |
|------|-------------------------|
| 上课时间 | 周六： 9:00-12:00 |
| 班级规模 | 每班 12 人 |
| 适合年龄 | 5-10 岁 |
| 入学要求 | 无 |
| 课时总数 | 30 小时 |
| 课程学费 | 9,600 元（含书本材料及校服 300 元） |

联系方式

如需报名咨询，请通过以下方式联系周六学校：

邮箱: harrowsaturdays@harrowbeijing.cn

电话: (8610) 64448900-6851

网址: www.harrowbeijing.cn

课程校历

| 2019 | |
|------|---------------|
| 3 月 | 9, 16, 23 |
| 4 月 | 20, 27 |
| 5 月 | 4, 11, 18, 25 |
| 6 月 | 1 |



2019 Spanish Programme (Early Learners)

Course Outline:

| DATES | Topics |
|-----------|--|
| 9-MAR-19 | Unit 1: Hola (How are you?/What is your name?) |
| 16-MAR-19 | Unit 2: En Clase (Numbers 1-10, colors, clothing, common questions asked in class) |
| 23-MAR-19 | Unit 3: Mi Familia (How to talk about family members) |
| 20-APR-19 | Unit 4: La Comida (Farm animals, food, What would you like to eat? The table-vocab) |
| 27-APR-19 | Unit 5: Cumpleanos (How old are you? Numbers 11-20, shapes) |
| 4-MAY-19 | Unit 6: Mi Casa (Draw your house, Name of the rooms in a house) |
| 11-MAY-19 | Unit 7: Mascotas/ EI Zoo (Whose pet is it? Pets, Animals) |
| 18-MAY-19 | Unit 8: Dias de la Semana (Days of the week, Daily routines, Months of the Year, Seasons of the Year) |
| 25-MAY-19 | Unit 9: La Ropa (Describe clothing by colour) |
| 1-JUN-19 | Unit 10: Vacaciones (Vocation by transport) |



TEACHER'S BIOGRAPHY

Ms. Sara De Andres Gonzalez was born in Guadalajara, Spain and moved to London, England in 1999. She gained the BA degree in International Travel and Tourism Communication and worked many years in international enterprises, and was employed by Harrow Beijing since 2018.

She completed the Post Graduate course in Teaching Spanish as a Foreign Language with the Instituto Cervantes, which is the leading international institution for Spanish related courses. Based on her experiences in teaching and childcare, she is qualified and passionate to teach Spanish to the new beginners at Saturday School.



2019 西班牙语课程（入门级）

课程大纲

| 日期 | 主题 |
|-----------|--|
| 9-MAR-19 | 第 1 单元: 你好 (你好吗? /你叫什么名字?) |
| 16-MAR-19 | 第 2 单元: 课堂上 (数字 1-10, 颜色, 衣服, 课堂上提出的常见问题) |
| 23-MAR-19 | 第 3 单元: 我的家人 (如何谈论家庭成员) |
| 20-APR-19 | 第 4 单元: 食物 (农场动物, 食物, 你想吃什么? 餐桌词汇) |
| 27-APR-19 | 第 5 单元: 生日 (你多大了? 数字 11-20, 形状) |
| 4-MAY-19 | 第 6 单元: 我的房子 (画你的房子, 房子里的房间名称) |
| 11-MAY-19 | 第 7 单元: 宠物/动物园 (宠物是谁的? 宠物, 动物) |
| 18-MAY-19 | 第 8 单元: 星期几 (日期, 每日例程, 月份, 季节) |
| 25-MAY-19 | 第 9 单元: 服装 (按颜色描述服装) |
| 1-JUN-19 | 第 10 单元: 假期 (假期, 交通) |



教师简介

Sara De Andres Gonzalez 女士出生于西班牙瓜达拉哈拉, 1999 年移居英国伦敦。她获得了国际旅行和旅游传播学士学位, 并在跨国企业工作多年, 自 2018 年起受雇于哈罗北京。

她在塞万提斯学院完成了西班牙语作为外语教学的研究生课程, 这是西班牙语相关课程的主要国际机构。根据她在教学和儿童保育方面的经验, 她有资格并热衷于为周六学校教授西班牙语 (入门级) 课程。